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Protokoll styrelsemöte S09 2018–03–27

Närvaro: Anna Qvil Ordförande
Viktor Claesson Propagandamästare
Fred Nordell Skattmästare
Hannes Åström Studierådsordförande
Axel Syrén Cafémästare
Erik Gralén Näringslivsansvarig
Henrik Olsson Källarmästare
Sebastian Hegardt Programmästare
Daniel Jannemyr Åhlin Sexmästare
Jesper Grahm Överphös
Gillis Oldfeldt Vice Ordförande
David Larsson Revisor
Lars Gustafson Revisor
Christina Zhou Kårkontakt TLTH
Martin Bergman
Jesper Berg
Rasmus Göransson Efter §9

§1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera:

• Martin Bergman

• Jesper Berg

• Rasmus Göransson, §9

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägg:

• §11, Terrass

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga protokoll att godkänna.

§6 Val av justerare Mötet beslöt att välja Fred Nordell till medjusterare.

§7 Information från
kåren

Kåren hade valmöte helgen 23 till 25 mars. Tyvärr finns det fort-
farande ett par vakantsatta poster och det är fortfarande öppet
att söka.

§8 Information PLCD Inget nytt att meddela.
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§9 Information från
kollegierna

Aktivitetskollegiet - Planerar ett evenemang inför valborg, den
25e april. Cafemästarkollegiet - Planerar stora cafétackfesten.
Sexmästarkollegiet - Pubrundan den 28e mars har blivit inställd,
Datatekniksektionen har dock fortfarande pub. Kanske kommer
ett nytt evenemang som byter ut ET-slasque, men som är liknan-
de.

Rasmus kom in på mötet.

Ordförandekollegiet - Har diskuterat gemensamt evenemang-
anmälningssystem för kampus. Kåret lutar mot bonzai campus.
OK har även diskuterat mentorsprogramet och om det borde va-
ra Kårgemensamt eller individuellt för sektionerna.

§10 Kotte Mötet diskuterade att det bör läggas till ett stycke om Kotte-
användning i informationpolicyn.

§11 Terass Martin Bergman har börjat skissa på en terrass utanför iDét och
har presenterat den för Per-Henrik som var oväntat positiv. Han
svarade med att vi bör utarbeta ett mer detaljerat förslag och
komma med det till ett husstyrelsemöte. Martin Bergman upp-
manas sätta ihop en arbetsgrupp och presentera förslaget till hus-
styrelsen. Dock är det inte säkert att det blir av om inte Akade-
miska Hus står för kostnaden.

§12 Omvärldsbevakning Kemicentrum ska byggas om, vilket bland annat leder till att K-
sektionen får ett kökslokal.

F-sektionens likabehandlingsombud har släppt en rapport om
sin sektionskultur.

§13 Ekonomisk status Vi har fortfarande mer pengar än vi borde, eftersom vi väntar
på att spendara ett väldigt stor summa. Vi kommer förmodli-
gen hamna under likviditeten ett tag, men eftersom det är lite
krisfall med ugnen är det okej. Vi är också fortfarande skyldig
E-sektionen för Teknikfokus 2017.

§14 Beslutsuppföljning Medaljer till AF: AF svarar fortfarande inte. Mötet beslöt att ta
bort punkten från Beslutsuppföljning. Onlineanmälan: Vi väntar
just nu på att kåren ska bli klara. Arbetsgrupper: Kommer pre-
senteras på VTM den 27e mars.

§15 Utskottsrapporter Väldigt få som var skrivna, hoppas vi kan bli bättre.
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§16 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§17 Val av funktionärer Val av Fredrik Andersson och Joakim Tufvegren beslöts att skju-
tas upp till nästa vecka.

§18 Meddelanden Inget att meddela.

§19 Övrigt Överphöskollegiet har diskuterat att införa ett kollegium för pep-
parna. Framförallt för att involvera dem mer i nollningen med
nollegeneralen.

§20 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:51.

Renskrivning

Viktor Claesson
Propagandamästare

Mötessekreterare

Henrik Olsson
Källarmästare

Mötesordförande

Anna Qvil
Ordförande

Justeras

Fred Nordell
Skattmästare
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